

ဂျာမနီနိုင်ငံသို့ လာရောက်ရန် နည်းလမ်း

ယခုနေရာ၊ ယခုအချိန်

အဆင့် 1- TalentOrange ပရိုဂရမ်သို့ လျှောက်ထားခြင်း။

စာရွက်စာတမ်း တစ်စုံတည်းဖြင့် ယခုပင်လျှောက်ထားလိုက်ပါ။

အဆင့် 2- လစဉ်ထောက်ပံ့ကြေး။

7 လမှ 11 လအထိ ကြာမြင့်သော ဂျာမန်ဘာသာစကား အနီးကပ်သင်တန်း၊ ဂျာမနီနိုင်ငံ သို့မဟုတ် သင့်နိုင်ငံတွင် တည်ရှိသော ကျွန်ုပ်တို့၏ ဘာသာစကားသင်တန်းကျောင်းတွင် B2 စာမေးပွဲ ဖြေဆိုရမည် ကျွန်ုပ်တို့၏ အထူးကျွမ်းကျင် ဘာသာစကားအက်ပ် အစမ်းဗားရှင်းကို အခမဲ့သုံးခွင့် နေထိုင်ခွင့်ဗီဇာနှင့် အလုပ်လုပ်ခွင့်ပါမစ်

B2 ဘာသာစကားစွမ်းရည်စစ်ဆေးမှု ဖြေဆိုခြင်း

အဆင့် 3- ဂျာမနီနိုင်ငံတွင် စတင်နေထိုင်ခြင်း။

သင် ရောက်ရှိချိန်နှင့် နေထိုင်ရမည့် မြို့၌ နေရာရှာဖွေရာတွင် ကူညီပံ့ပိုးပေးခြင်း

ဂျာမန်ဆေးရုံတစ်ရုံ၌ 12 လအထိ လေ့ကျင့်သင်တန်းပေးခြင်း

ကျွမ်းကျင်လက်ထောက်တစ်ဦးအဖြစ် အလုပ်ရရှိခြင်း

သင်၏ သက်မွေးဝမ်းကျောင်း အရည်အချင်းသတ်မှတ်ချက်ကို တရားဝင်အသိအမှတ်ပြုခြင်း

သက်မွေးဝမ်းကျောင်း အရည်အချင်းစစ်ဆေးမှု ဖြေဆိုခြင်း

အဆင့် 4- နေအိမ်အသစ်တွင် ဘဝစတင်ခြင်း။

ဆေးခန်းတစ်ခန်းတွင် အရည်အချင်းပြည့်မီသော ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်အဖြစ် အလုပ်ရရှိခြင်း

သက်တမ်းတိုးခွင့်ပါဝင်သော 2 နှစ်စာချုပ်

သင့်အနာဂတ်

ကျွန်ုပ်တို့ကို ယုံကြည်ကိုးစားနိုင်ပါသည်-

ဗီဇာ၊ မှတ်ပုံတင်ခြင်း၊ အလုပ်လုပ်ခွင့်နှင့် နေထိုင်ခွင့် ပါမစ်များ စသည့် တရားဝင် ကိစ္စရပ်များအတွက် ကျွန်ုပ်တို့က တစ်ဦးချင်းကူညီပေးပါသည်။ အဆင့်တိုင်းတွင် သင်နှင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့ ရှိနေပါမည်။

EU နိုင်ငံများမှ ကျွမ်းကျင်လုပ်သားများသည် ဂျာမနီနိုင်ငံတွင် စံသတ်မှတ်ထားသော

အသိအမှတ်ပြုမှုခံယူရေး လုပ်ငန်းစဉ်ကို လိုက်နာရပါသည်။ EU အဖွဲ့ဝင်မဟုတ်သော နိုင်ငံများမှ

ကျွမ်းကျင်လုပ်သားများကို တစ်ဦးချင်းအလိုက် စမ်းသပ်စစ်ဆေးပါသည်။ [နိုင်ငံခြားမှ](#)

သက်မွေးဝမ်းကျောင်းဆိုင်ရာ အရည်အချင်းသတ်မှတ်ချက်များအား အသိအမှတ်ပြုခြင်းအတွက်
ဖက်ဒရယ်အစိုးရ၏ ပေါ်တယ်တွင် နောက်ထပ်အချက်အလက်များ ရရှိနိုင်ပါသည်
သင်နေထိုင်မည့် မြို့နှင့် ရင်းနှီးကျွမ်းဝင်ရန်၊ နေထိုင်မည့် နေရာ ရှာဖွေရန် သို့မဟုတ် ပေါင်းနေမည့်
အိမ်တစ်အိမ်တွင် အခန်းရရန်၊ ဘဏ်စာရင်းဖွင့်ရန်၊ အင်တာနက် သို့မဟုတ် ဖုန်းအကောင့် ဖွင့်ရန်သာမက
နောက်ထပ်ကိစ္စများစွာအတွက် ကူညီပေးပါမည်။

အရေးကြီးသောအချက်- "နိုင်ငံခြားဘာသာစကားအဖြစ် ဂျာမန်စကားကို သင်ကြားသည့်"
ကျွမ်းကျင်ဆရာများ၏ အထူးကြီးကြပ် ဂျာမန်စကားသင်တန်းသည် B2 အပါအဝင် ထိုအဆင့်အထိရှိသော
စာမေးပွဲအားလုံးအတွက် သင့်ကို တစ်ဦးချင်းသီးသန့် ပြင်ဆင်ပေးပါမည်။ ပံ့ပိုးရေးဝန်ဆောင်မှုအားလုံး
အပါအဝင် တက်ရောက်ဖြေဆိုရေးသည် အခမဲ့ဖြစ်ပါသည်။ စာမေးပွဲကို ပြန်ဖြေရမှသာ
ဖြေဆိုသူများကိုယ်တိုင် ငွေပေးရပါသည်။